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Město Pohořelice 
Zápis 

z XV. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 14.12.2016 

 

Účast zastupitelů: 18 při zahájení, 18 celkem   

Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    

Omluveni: Mgr. Rouzek, Kloudová, DiS., Mgr. Dudová  

Zahájení: 16:00 hodin 
  

ad 1) Zahájení                     

 

Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. 

Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany. Starosta seznámil přítomné s programem 

zasedání a navrhl doplnit do bodu Různé projednání Smlouvy o příspěvku ve věci 

spolufinancování sociálních služeb v síti ORP Pohořelice pro rok 2017. O návrhu programu 

nechal hlasovat.   

 

Usnesení č. 1/XV/16: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 

2. Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Rozpočtové opatření města č. 12/2016 

4. Úvěr města Pohořelice 

5. Návrh rozpočtu města na rok 2017     

6. Různé 

- Dotační program Podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 2017 

- Smlouva o příspěvku ve věci spolufinancování sociálních služeb v síti ORP Pohořelice 

pro rok 2017 

- Odměny členům výborů ZM za práci v roce 2016 

- Předběžný plán zasedání rady a zastupitelstva města na rok 2017 

- Žádost ZUŠ Pohořelice o změnu účelu dotace z rozpočtu města 2016 

7. Interpelace členů ZM 

8. Diskuse občanů 

9. Závěr 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel  - schváleno 

 

 

ad 2) Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 

Usnesení č. 2/XV/16: ZM určilo za ověřovatele zápisu zastupitelku Šťastnou a Mgr. 

Mikelovou. ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele Mgr. Renatu Babčanovou. Volební 

komise nebyla jmenována, nebudou se schvalovat žádné žádosti majetkového charakteru.   

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdrželi  - schváleno 

 

Ověřovatelé zápisu z minulého zasedání I.Šťastná a H.Kloudová, DiS., zápis zkontrolovaly a 

neměly k němu žádné připomínky.  

 

 

ad 3) Rozpočtové opatření města č. 12/2016 

 

V úvodu místostarosta Bc. Novák upozornil na dodatečné změny v rozpočtovém opatření. 

Požádal o doplnění v příjmech p. 4116, ÚZ 29004, org. 9 a ve výdajích pak § 1037, p. 5169, 

ÚZ 29004, org. 9 dotace ve výši 300,- Kč. Dále p. 4116, ÚZ 29008, org. 9 a ve výdajích pak § 
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1036, p. 5169, ÚZ 29008, org. 9 dotace ve výši 21.600,- Kč. Dále v příjmech § 2169, p. 2212 

zvýšení o 30 tis. Kč, v příjmech doplnění p. 2322 na § 3631 ve výši 10.200,- Kč a snížení na § 

6171, p. 2212, org. 706 na -1.066.200,- Kč. 

 

Diskuse: 

Mgr. Pavlů – ř. 1048 nákup služeb – co to obnáší. 

Odpověď místostarosty: jedná se o úhradu obědů zaměstnanců MÚ, právní služby, nákupy 

geometrických plánů, auditorské služby a další externí služby. Smlouvy a objednávky nad 50 

tis. Kč bez DPH jsou zveřejněny v registru smluv Ministerstva vnitra a jsou veřejně přístupné.  

 

Ing. Nipprt – přednesl stanovisko finančního výboru. Výbor projednal rozpočtové opatření a 

doporučil ho schválit.  

 

Usnesení č. 3/XV/16: ZM schvaluje rozpočtové opatření města č. 12/2016 dle předloženého 

návrhu a s doplněním v příjmech p. 4116, ÚZ 29004, org. 9 a ve výdajích pak § 1037, p. 

5169, ÚZ 29004, org. 9 dotace ve výši 300,- Kč. Dále p. 4116, ÚZ 29008, org. 9 a ve výdajích 

pak § 1036, p. 5169, ÚZ 29008, org. 9 dotace ve výši 21.600,- Kč. Dále v příjmech § 2169, p. 

2212 zvýšení o 30 tis. Kč, v příjmech doplnění p. 2322 na § 3631 ve výši 10.200,- Kč a snížení 

na § 6171, p. 2212, org. 706 na -1.066.200,- Kč. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 se zdržel, 0 proti  - schváleno 

 

 

ad 4) Úvěr města Pohořelice 

 

V úvodu místostarosta Bc. Novák informoval o proběhlém výběrovém řízení na přijetí úvěru 

města. Nabídku zaslaly dva finanční ústavy Česká spořitelna a Komerční banka. O 

nejvýhodnější nabídce od Komerční banky podal bližší informace. Zastupitelé obě kompletní 

nabídky dostali v elektronické podobě.  

 

Ing. Nipprt – finanční výbor projednal obě nabídky a doporučil přijmout úvěr ve výše 50 mil. 

Kč od Komerční banky, a.s.  

 

Zastupitel Jančák – dotaz na výši úvěru města v současné době. 

Místostarosta upozornil na přílohu rozpočtu města na rok 2017, kde jsou vyčísleny přehledy 

příjmů a výdajů, včetně všech úvěrů a výhledů do dalších let. Přílohou je i přehled plánovaných 

investičních akcí hrazených z úvěru.  

 

Ing. Kudrna se dotázal, co se z úvěru vybuduje v Nové Vsi, Smolíně a Velkém Dvoře.  

Starosta o plánovaných investičních akcích pohovořil. Investiční akce jsou připravovány někdy 

i řadu let a většinou to doprovází i řešení vlastnických vztahů k dotčeným pozemkům. Ve 

Smolíně byl již dříve zpracován geometrický plán na dělení pozemků s tím, že potřebné 

pozemky by byly převedeny ze státu (ÚZSVM) na město. Na zapsání geom.plánu stále čekáme. 

Zatím se provádí např. přeložky sdělovacího vedení a vedení nízkého napětí jako příprava. 

MUDr. Hrabovský – malé obce jsou v nevýhodě, není možné 10 let lidem neustále slibovat a 

nic neudělat. Je mu trapné, když ho lidi oslovují, a ptají se, proč se v obci nic nedělá. Ve 

Smolíně chybí podél hlavní silnice chodníky, je to diletantství ze strany města. Zastupitelé jsou 

tu od toho, aby se určila nějaká strategie, a přispělo se i na investiční akce v ostatních částech 

města. Pohořelice tvoří 99 % všech investičních akcí. Lidem se nemůže neustále slibovat, je 

nutno říct nějakou reálnou věc. Zastupitelé mají zodpovědnost. 

Místostarosta – město nemá zájem blokovat akce v částech města, např. se zmínil o akci 

kanalizace Velký Dvůr. Uvedl důvody, proč akci dosud nelze zrealizovat. Dále se zmínil o 

chodnících ve Smolíně, a co tuto akci blokuje. Investiční akce, které jsou plánované, ještě 
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nemusí být všechny realizované. Záleží na více okolnostech, např. získaných dotacích, 

souhlasech vlastníků s uložením veřejných sítí. 

 

Ing. Kudrna  - trvá na doplnění plánované akce kanalizace Velký Dvůr. 

Usnesení č. 4/XV/16: ZM schvaluje uzavření smlouvy o úvěru č. 99016500882 s firmou 

Komerční banka, a.s., IČ: 54317054, a to ve výši 50 mil. Kč za účelem financování projektů 

města Pohořelice v období od 1.1.2017 do 31.12.2019. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 2 proti, 4 se zdrželi - schváleno 

 

 

ad 5) Návrh rozpočtu města na rok 2017 

 

V úvodu místostarosta Bc. Novák seznámil zastupitele s návrhem rozpočtu na rok 2017, krátce 

pohovořil o významných položkách. Vysvětlil státem uvažovanou „rozpočtovou odpovědnost“ 

a jak se tato omezení promítnou v případě zadlužení města. 

 

Ing. Nipprt – finanční výbor návrh rozpočtu projednal a doporučil ZM návrh rozpočtu na rok 

2017 schválit. Podle jeho názoru má město schodkový rozpočet a vyrovnává ho půjčkami.   

 

Mgr. Pavlů – předložil písemnou připomínku zastupitelů z hnutí ANO - vyčlenit finanční 

příspěvek města pro lékaře v rámci stěhování ze zdravotního střediska do náhradních prostor. 

Dále navrhl snížení nájmu lékařům a zubařům dle předloženého návrhu, sleva lékařům 10.000 

Kč za rok, zubařům 15.000 Kč, rozložených do jednotlivých měsíců.  

 

Místostarosta uvedl, že určení výše nájmu je, podle zákona o obcích, ve výhradní pravomoci 

rady města. Samozřejmě by bylo možné případnou slevu projednat na zasedání RM na základě 

doporučení ZM. 

Starosta uvedl, že lékaře stěhovali pracovníci města, s výjimkou některých speciálních zařízení. 

Město se snažilo vytvořit podmínky pro fungování všech lékařů i zubařů. Vložilo do 

přestěhování a zbudování náhradních prostor další 4 mil. Kč, aby lékaři mohli fungovat. 

Starosta předběžně vyčíslil požadovanou slevu na nájmu ve výši cca 110 tis. Kč z rozpočtu 

města. 

 

Saitl – bylo by vhodné udělat přehled, co vše se již lékařům zaplatilo, resp. kolik stála příprava 

náhradních prostor. 

MUDr. Hrabovský – z vlastní zkušenosti uvedl, že náklady na stěhování ordinace jsou vysoké, 

ho stály cca 50 tis. Kč.   

Ing. Kudrna – mluvil s MUDr. Kramolišovou, je spokojená s náhradními prostory a nic od 

města nepožaduje.  

  

Starosta – do příštího zasedání bude předložen zastupitelům přehled vynaložených nákladů na 

přestěhování lékařů a zubařů a k předložené připomínce se ZM vrátí. 

 

Usnesení č. 5/XV/16: ZM schvaluje rozpočet města Pohořelice na rok 2017 v předložené 

podobě. 

Výsledek hlasování: 15 pro, 3 se zdrželi - schváleno 

 

 

ad 6) Různé 

 

- Dotační program „Podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 2017“ 
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Usnesení č. 6/XV/16: ZM schvaluje Dotační program pro dotace poskytnuté  dle 

zvláštního předpisu „Podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 

2017“ včetně příloh a ukládá uveřejnit program na úřední desce způsobem 

umožňující dálkový přístup 15.12.2016. 

Výsledek hlasování: 18 pro - schváleno 

 

- Smlouva o příspěvku ve věci spolufinancování sociálních služeb v síti ORP Pohořelice 

pro rok 2017. 

Usnesení č. 7/XV/16: ZM schvaluje vzor Smlouvy o příspěvku ve věci 

spolufinancování sociálních služeb v síti ORP Pohořelice pro rok 2017 a zároveň 

pověřuje starostu města k podpisu této smlouvy. 

Výsledek hlasování: 18 pro – schváleno 

 

- Odměny členům finančního a kontrolního výboru ZM za práci v roce 2016 

Usnesení č. 8/XV/16: ZM schvaluje odměnu členům výboru finančního a kontrolního 

za práci v roce 2016 ve výši 1300 Kč pro člena.  

Výsledek hlasování: 18 pro - schváleno 

 

- Předběžný plán schůzí rady a zasedání zastupitelstva města v roce 2017 

Usnesení č. 9/XV/16: ZM bere na vědomí Předběžný plán schůzí rady a zasedání 

zastupitelstva města v roce 2017. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel  

 

- Žádost ZUŠ Pohořelice o změnu účelu dotace z rozpočtu města 2016 

Usnesení č. 10/XV/16: ZM schvaluje změnu účelu dotace z rozpočtu města na rok 

2016 pro ZUŠ Pohořelice a uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě č. 9/2016. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

Starosta pozval všechny přítomné na reprezentační ples města 14.1.2016. 

 

Ing. Nipprt – seznámil s procentuální účastí členů finančního výboru na jeho schůzích v roce 

2016. Zápisy z jednání výboru zasílá na městský úřad p. Babčanové, kde jsou i uloženy. 

 

 

ad 7) Interpelace členů ZM  

 

Ing. Kudrna – informoval o tom, že po domech chodí dealeři a nabízí levné energie a odkazují 

se na město, které jim to prý schválilo.  

Místostarosta informoval o dříve uzavřené smlouvě s firmou Terra Group. V současné době 

spolupráce pokračuje, i když nebylo a není v zájmu města, aby zástupci firmy chodili po 

domech. 

 

MUDr. Hrabovský – upozornil na rozbitou dlažbu před bývalou školou ve Smolíně, požádal o 

úpravu tohoto prostranství. Poděkoval za nainstalování dopravního zrcadla ve Smolíně, novou 

autobusovou zastávku u horní cesty a za podporu města kultury ve Smolíně.  

 

I.Šťastná – poděkovala městu za nainstalování dopravního zrcadla na ul. Poříčí. 
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ad 8) Diskuse občanů 

 

Pan … – trápí ho plíseň v obecním bytě na ul. Cukrovarská 893, který má v pronájmu. Problém 

se týká celého domu. Měl pozvanou sanační firmu, která mu řekla, že dům není izolován a má 

další vážné závady, které vyjmenoval. Dotázal se, zda město o tomto problému ví a co s tím 

plánuje dělat. Dále se dotázal, zda se budou byty prodávat, pokud město nechce do tohoto 

domu investovat. On sám nemá vlastní prostředky na to, aby dům opravil.  

Starosta podal bližší informace o původním záměru dům opravit. Dle stanoviska odborné firmy 

není dům vhodný pro revitalizaci. Město se bude snažit hledat vhodné řešení problému 

s případnou možností odprodeje domu. 

 

 

ad 9) Závěr  

 

Závěr XV. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase 18:10 hod.   

 

 

 

 

 

 
       Ing. Josef Svoboda 

          starosta města 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná .......................................... 

 

 

   Mgr. Marcela Mikelová …….…………................................ 

  

 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová  

Zápis zpracován: 14.12.2016 

 

     

 

Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů  

 - rozpočtové opatření města č. 12/2016  

 - návrh rozpočtu na rok 2017 

 - smlouva o úvěru 

 

   

   


